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Ing. Bobík: 

Ja mám interpeláciu v súvislosti s už dlhšie plánovaným odvodnením MČ Milhostov. Chcel 

by som pripomenúť, pred rokom taký čas sme tu hovorili o tom, že zrealizujeme nejaký návrh 

opatrení, ktoré by sme mali zrealizovať, ešte sme v tom čase mysleli, že v minulom roku, 

kvôli aj pandemickej situácie sa nám to nepodarilo, tak chcem pripomenúť pánovi 

prednostovi a pani viceprimátorky, aby sme teda zrealizovali tam tú návštevu. Zatiaľ nám 

počasie praje, sme zase v podobnom  takom predjarnom období, zatiaľ nám počasie praje. 

Nevyzerá to tak, aby sa nám zopakovalo to, čo v minulom roku, ale samozrejme nie sme 

vládcom počasia nikto z nás, tak ak je to možné, aby sme to ešte stihli zrealizovať aspoň na 

úrovni návrhu, dohodnúť sa s dotknutými. Vieme o koho ide, tak pripomínam sa v rámci 

interpelácií, aby sme to zrealizovali, pokiaľ možno čím skôr.  

 

PhDr. Čižmár: 

Určite v tomto prípade je to priorita v rámci pracovnej činnosti, pracovnej skupiny mesta. 

Takisto môžem potvrdiť to, že sme opätovne kontaktovali aj správcu týchto úsekov 

o poskytnutie súčinnosti spolupráce, prípadne o realizáciu vyčistenia, lebo týchto úsekov je 

pomerne veľa v meste. Očakávame odpoveď, pretože týmito problémami bombardujeme, aj 

vzhľadom nato, že ide o úseky, ktoré nie sú priamo majetkom mesta, resp. v správe mesta. 

Takže, ak sa tak nestane, tak budeme hlavne pod vplyvom toho, že prichádza jarné obdobie sa 

snažiť zrealizovať to začistenie čo najskôr.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- TS mesta 

 

 

 

 

 

 


